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14. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09. 12. 2024  

 

 

Haburová: 

Ja takmer denne chodievam okolo tzv. nášho priemyselného parku. Vznikajú tam ruiny, 

všetko sa tam rozpadáva, zarastá a pod. Chcela by som sa opýtať, či už je nejaká predstava 

o tom, v akom štádiu je riešenie tohto územia, lebo to je veľké územie naozaj. 

 

PhDr. Čižmár:  

Projekt priemyselný park bol ukončený presne v zmysle zmluvy nami, prostredníctvom aj 

nášho právneho zástupcu, JUDr. Vojčík. Tento majetok bol odovzdaný tak, ako prislúchalo to 

v zmysle zmluvy. Čo môžem k tomu povedať je to, že oficiálne prevzatie tohto majetku 

z protistrany nedošlo, čiže v rámci notárskej úschovy sú uložené kľúče a všetko potrebné 

k odovzdaniu takéhoto majetku. Momentálne je celý areál, resp. príslušný areál vo vlastníctve 

spoločnosti, ktorá bola partnerom mesta a je na nej, aby riešila budúcnosť svojho areálu. 

Mesto bolo v tomto celom  procese medzičlánok, to vy dobre poznáte. To znamená, bolo 

nájomníkom, ktorý naďalej potom tvoril podnájomný vzťah so spoločnosťami, ktoré pôsobili 

v priemyselnom parku. Takže nám sa k minulému roku, bol to deadline, bol február 2023, 

ukončila povinnosť tento areál strážiť. Zároveň sme v zmysle zmluvy museli odovzdať kľúče 

od tohto priestoru, takže nateraz je takýto stav. Ďalšie veci sú riešené aj v spolupráci 

s advokátskou kanceláriou, ktorá zastupuje mesto. Zároveň musím povedať aj to, že ešte 

niektoré spory z obdobia priemyselného parku sú stále živé, myslím súdne spory, ktoré sú 

predmetom súdnych konaní a tie prebiehajú priebežne. Niektoré už sú ukončené úspešne pre 

mesto, niektoré ešte nie.  

 


